
TFP4 Side-Mount Filter Fan Type 1, 24V
55CFM, Light Gray, Composite
物料号
TFP424

 

TFP Side-Mount Fans provide reliable cooling for enclosures
with limited space requiring simple filtered airflow for basic
cooling. Engineered for 50,000 hours of continuous operation
without lubrication or service.

工业标准
TFP# UL 12 型号：Type 12
TFP# Models: Type 1
TFP# UL 12 Models: Type 12
CSA 认证（仅限风扇）
CE

功能
冷却风扇套件包含风扇、空气过滤器、复合气室、护手板和格栅
排气套件包括空气过滤棉、带护手板和格栅的过滤棉固定器
EMC 升级套件包含一个格栅隔离圈和一个特制的 EMC 屏蔽格栅
为空间有限且需要气流进行冷却的机柜提供可靠的冷却解决方案。
聚碳酸酯动态平衡风扇叶轮
配备所有安装硬件和安装说明
24 VDC, 115 VAC and 230 VAC options available
Washable foam (Type 1) or disposable (Type 12) filter in fan
4-inch fan is thermally protected and uses permanently-lubricated ball bearings
6- and 10-inch fans have ball bearing construction and split-capacitor motors that are thermally protected to avoid
premature failure
Fans have lead wires for power connection with ends stripped 1/2 in. (12 mm)

 
We connect and protect



Free airflow from 45 CFM (76 mm cu/hr.) to 215 CFM (365 mm cu/hr.)
Maximum operating temperature 158 F / 70 C
Engineered for 50,000 hours of continuous operation without lubrication or service (a monthly maintenance schedule is
recommended to ensure optimal cooling performance)

产品属性
订货号: 17387
气流: 93m³/h
标称电压: 24V
高度: 160mm
宽度: 187mm
深度: 76mm
最大电流: 0.35A
工作温度: 70°C max
材料: 复合
完成: 平滑哑光
颜色: 浅灰色
颜色代码: RAL 7035

警告
应仅根据 nVent 的产品说明书与培训材料安装并使用 nVent 的产品。可访问 www.nvent.com 获取说明书，或者向您的 nVent
客服代表索取。错误安装、使用不当、滥用或未能完全遵守 nVent
的说明与警告，可能会造成产品故障、财产损失、严重的人身伤害及死亡和/或使得保修服务无效。
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我们强大的品牌组合:
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